

Petosoban stan Salajka, za izdavanje 146m2 HITNO!

Cena: 1.000,00 EUR

www.oglasi.rs

Kategorija: Stanova (Nekretnine, Izdavanje)
Lokacija: Salajka (Srbija, Novi Sad, Novi Sad grad)

Sobnost: Četvorosoban i više
Opremljenost: Delimično namešten
Kvadratura: 146
Nivo u zgradi: 1. sprat



Dodatne informacije:

Tekst oglasa:

STAN ZA IZDAVANJE - SALAJKA | 146 m² Izdaje se prostran i odlično organizovan stan na Salajci, površine 146 m², smešten na prvom spratu. Stan je svetao, funkcionalno raspoređen i idealan za porodicu ili višečlano domaćinstvo. Struktura stana: 2 dnevne sobe 4 spavaće sobe 3 kupatila 2 kuhinje 2 terase Odličan raspored prostorija pruža visok nivo komfora i dovoljno privatnosti za sve članove domaćinstva. Lokacija: Salajka Sprat: 1. Površina: 146 m² Za više informacija i dogovor oko gledanja stana, pozovite nas. APARTMENT FOR RENT - SALAJKA | 146 m² A spacious and well-designed 146 m² apartment for rent in Salajka, located on the first floor. The apartment is bright, comfortable and very well laid out, offering plenty of space and functionality. Apartment features: 2 living rooms 4 bedrooms 3 bathrooms 2 kitchens 2 terraces An excellent choice for a family or anyone looking for a spacious apartment with a practical layout and plenty of natural light. Location: Salajka Floor: 1st Area: 146 m² For more information and to arrange a viewing, please contact us. КВАРТИРА В АРЕНДУ - САЛАЙКА | 146 м² Сдаётся просторная и функционально спланированная квартира площадью 146 м² в районе Салайка, расположенная на первом этаже. Квартира светлая, комфортная и имеет очень удачную планировку, обеспечивая достаточно пространства для комфортного проживания. Структура квартиры: 2 гостиные 4 спальни 3 ванные комнаты 2 кухни 2 террасы Отличный вариант для семьи или тех, кто ищет просторную квартиру с удобной планировкой и большим количеством естественного света. Район: Салайка Этаж: 1-й Площадь: 146 м² Для получения дополнительной информации и договорённости о просмотре свяжитесь с нами.

Šifra oglasa: 03-3946804
Datum postavljanja oglasa: 25.08.2026

Kontakt: HITNO DOO NOVI SAD *
Telefon: 0665772880

www.oglas.rs

Free Press d.o.o Šafarikova 15, 21000 Novi Sad, +381 21 48 04 555